
Styrelsemöte 24 september 2019
Närvarande:

1. Sekreterare Hugo Svensson
2. Budgetansvarig Martin Strömgård
3. Marknadsföringsansvarig Zacharias Tidbeck
4. Jana Eriksson
5. Karolina Åkerberg

1. Mötet öppnas. Mötet öppnas.
2. Ombyggnation av Humlanhuset. Jana ger Ungdomsrådet i uppdrag att lämna 

synpunkter på ett ombyggnationsförslag för Humlanhuset. Eftersom styrelsen inte är 
fulltalig beslutas det att frågan skall behandlas under ett kommande möte, vilket skall 
fastslås på styrelsens interna kommunikationskanaler och äga rum inom två veckor.

3. Humlanhusets verksamhet. Jana ger Ungdomsrådet i uppdrag att lämna 
synpunkter på Humlanhusets verksamhet och komma med förbättringsförslag. Det 
föreslås att en digital enkät om saken skall skickas ut till flera skolor på stadsdelen för 
att se vad ungdomar tycker i frågan. Styrelsen skall lämna förslag på frågor i denna 
enkät till stadsdelen, som sedan utformar enkäten.

4. Föräldravandrarna. Ungdomsrådet anser att föräldravandrarna bör vandra på 
fredagskvällar och lördagskvällar, samt vid större evenemang som exempelvis 
musikfestivaler. Härutöver anser Ungdomsrådet att föräldravandrarna bör kunna 
hjärt-lungräddning, ifall så inte redan är fallet.

5. Nästa möte. Nästa ordinarie möte kommer hållas den 22 oktober 17.00 på 
Humlanhuset. Innan detta kommer ett möte om ombyggnationsförslaget på 
Humlanhuset äga rum men tidpunkten för detta möte är i nuläget inte fastställt.

6. Mötet avslutas. Mötet avslutas.

In fidem
Hugo Svensson
25 september 2019


